
Zveme vás na   
ROZHOVOR O BUDOUCNOSTI SBORU 

s farářem Janem Plecháčkem 
Neděle 13. října 2024 10-13 hodin v Komenského síni 

 
Možná by stačilo jen pět lavic? Co myslíte?                                                                           Možná jen půl faráře? 

      
Chcete, aby čáslavský sbor existoval? Kam se chceme ubírat? Jaké jsou naše možnosti?              Jaké jsou naše hodnoty, plány, vize? Jak chceme, aby vypadal náš sbor v roce 2030?                             Chcete se podílet na životě čáslavského sboru? A jak? Budete se účastnit sborových setkání? Vezmete si něco na starosti? Chcete sbor podporovat finančně, materiálně, modlitebně? Můžeme s vámi počítat? Nebo už raději nechcete být dále členem nebo členkou sboru?                  
Přijďte o tom společně mluvit a vytvořit rozvojový plán našeho sboru.  

    Manželé Josef a Věra Myšičkovi zabezpečili náš sbor polnostmi, a co my? Dáme dohromady dost finančních prostředků, abychom mohli mít faráře nebo farářku, abychom se postarali o naše budovy a provoz sboru? Je to naše priorita? Dětí tu je dost, lidí kolem kostela taky, ale těch, co to celé táhnou moc není…. Změníme to?   

    Budeme moc rádi, když setrváte do konce, je možné si objednat pizzu, pauza na oběd bude      cca v 11:45. Dejte nám v případě zájmu vědět, kolik pizz a jakého druhu objednáváte. https://ustredicce.e-cirkev.cz/dokumenty-temata/strategicke-planovani/ - dokument Rozvojový plán sbor 
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